
Geachte Burgemeester, Wethouders en Raadsleden

Deze brief schrijf ik namens een aantal omwonenden van de Rooiseheide en op persoonl'rjke titel.

lnleiding

Toevalligerwijs lopen wij tegen een bericht aan op internet dat onze straat in een zoekgebied valt
voor een windmolen park.

Wij vinden het vreemd dat wil als bewoners hierover niet benaderd zijn door de gemeente: Volgens
NWEA en NLVOW is het van belang dat omwonenden in een zo vroeg mogelijk stadium worden
geïnformeerd en serieus genomen dienen te worden in het hele proces.

f . informatie voorziening

Waarom zijn mensen die binnen de cirkel van het zoek gebied Rooiseheide vallen niet pro actief
benaderd?

Windmolens hebben een zeer grote maatschappelijke inpakt op omwonende en omgeving , wat met
zich mee brengt dat dit niet iets is waar een berichtje op internet of in de krant volstaat.

De omwonenden die ik daarna gesproken heb wisten allemaalvan niets. Er van uit gaan dat eenieder
media zoals tv Schijndel en de mooi Schijndel krant nauwlettend volgt is een gevaarlijke aanname
gebleken.

lk heb de gemeente Meierijstad een mailgeschreven op 13-01-2020 om de communicatie op gang te
krijgen en informatie te vergaren. lk vind het betreurenswaardig dat ik tot op vandaag nog geen
enkele reactie heb gehad.

(zie hieronder bijgevoegde mail)
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Geachte Gemeente

Tot onze verbazing lopen wij toevalligerwijze tegen een berichtgeving op internet aan dat wij
in een zoekgebied vallen voor een windmolen park.

Naast dat wij hier natuurlijk een groot aantalvragen en opmerkingen over hebben, zijn wij in
eerste instantie verbaast dit op deze manier te moeten vernemen.

Vraag

Waarom zijn wij hier door de gemeente niet pro-actief over benaderd?

De diverse codes/richtlijnen pleiten toch duidelijk om belanghebbende in een zo vroeg
mogelijk stadium er bij te betrekken.

Met vriendelijk groeten
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Er schijnt een rapport te zijn gemaakt over wind en zon energie in Meierijstad. Graag zou ik hiervan
een kopie hebben, laat mij a.u.b. weten hoe ik deze kan bemachtigen.

Wij hebben het gevoel met L-0 achter te staan door het late tijdstip waarop wij er achter zijn
gekomen wat er op stapel staat in de Rooiseheide.

Na kennis te hebben genomen over het feit dat de gemeente Meierijstad een zoekgebied in de

Rooiseheide op het oog heeft, werd ik er op gewezen dat er een beeldvormende avond was op L6-

01-2020 in bestuursgebouw te St- Oedenrode. Deze bijeenkomst heb ik bezocht en kwam daar tot de
ontdekking dat ik in feite op een ontmoeting van de dorpsraad van Wijbosch beland was? De indruk
die dit bij mij heeft achter gelaten is dat Wijbosch de kans heeft gekregen om hun standpunt naar

voren te brengen en hoop dan ook, dat wil als Rooiseheide ook een kans krijgen voor er ingrijpende
beslissingen worden genomen?

De beeldvormende avond had voor mij een niet erg sociaal karakter, daar het bij mij overkwam dat
het oké is om heel Meierijstad vol te zetten met windmolens, zolang ze maar niet in het Wijbosch
komen te staan. lk vind het niet op zijn plaats en teleurstellend dat de gemeente L partij een
platvorm biedt en andere belanghebbende hier niet in betrekt.

2. Bestemmingsplan Rooiseheide

Drie jaar geleden heb ik onze woning c- in Schijndel gekocht, Reden hiervoor was dat
ik gevlucht ben van de plein, samen met onze paarden omdat dit met het vuurwerkoverlast geen

leven meer was, (jeugd wijk plein en de fietsroute van het Elde)

Alvorens over te gaan tot de aankoop var heb ik zelf onderzoek gedaan naar de

bestemming rond om Daarnaast heb ik bureau Wintraecke ingeschakeld om een

omgevingsonderzoek te doen.

Zie onder een greep uit zijn rapport

j Cu ltu u rhistorische en landscha ppelijke waarden

Gestreefd wordt naar behoud, herstel en ontwikkeling van cultuurhistorische en landschappelijke waarden, dat

ondermeer gekenmerkt wordt door de landschappelijke beslotenheid van het gebied.

Dit houdt in dat:

1. ter plaatse van de aanduiding 'wro-zone - omgevingsvergunning historische verkavelingsstructuren' richt

de bestemming zich tevens op het in stand houden van de karakteristieke verkaveling (langgerekte

percelen), het behoud van de cultuurhistorisch waardevolle karakteristieken van de kampontginning,

voor zover aanwezig worden binnen de kamp het slotenpatroon, verkavelingspatroon en de paden

beschermd, voor zover aanwezig worden aan de rand van de kamp de wegen, voorpootstroken, sloten

en karakteristieke opgaande beplanting beschermd en de bestemming richt zich tevens op het

waarborgen van de herkenbaarheid van de historische ontginningslijnen in het landschap.

2. ter plaatse van de aanduiding 'wro-zone - omgevingsvergunning landschapselementen' de bestemming

zich tevens gericht op het behoud en herstel van de aanwezige waardevolle landschapselementen;

3. ter plaatse van de aanduiding 'wro-zone - omgevingsvergunning waardevolle beek / beekrelict' richt de

bestemming zich tevens op het beschermen van de ter plaatse aanwezige cultuurhistorisch waardevolle

steilranden en het behoud van karakteristieke beekbegeleidende beplanting;
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Verder verzamelde info over de regio rondom/

Vooral de Rooiseheide is nog bijzonder gaaf en een fraai voorbeeld van een jonge heideontginning. ln

de Rooiseheide doorsnijdt de in 1878 aangelegde goederenspoorlijn Boxtel-Wesel het
ontginningspatroon. De nauwe samenhang tussen wegen, waterlopen en de percelering is

cultuurhistorisch waardevol. (bron NL.lMRO.0344.BPLandelijkgebied-ON01/ Ontwerp)

De gebieden die volgens de provincie cultuurhistorisch waardevol zijn, zijn het Wijboschbroek, de
Schijndelse en Rooise Heide, het Lieseind en De Geelders en Gemonde. (bron RMP-rapport2970 /
werkversie, maart 2015)

Voor mij persoonlijk een donderslag bij heldere hemel dat de gemeente Meierijstad er nu naar gaat

kijken of er uitgerekend in natuur gebieden met cultuur historische waarde energie parken kunnen
worden gesticht.

Kan ik nu weer op de vlucht met mijn paarden?

De invloed van Laagfrequent geluid op paarden.

Horses get Wind Turbine Syndrome

"Op deze stoeterij fokt de eigenaar normale en fysiek gezonde paarden

sinds 2000. Er waren geen veranderingen in het dieet, lichaamsbeweging

of enige andere belangrijke verandering in het management. Tot 2008
werden windturbines geïnstalleerd naast het terreÍn en weideparken.

Sinds deze datum hebben een groot aantal veulens en jaarlingen
m isvorm i n g e n ontw i kke Id. "

Bron

https ://www.stichtinswindtu rbinemegaschadeclaim. n l/onderzoek/
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Op basis van natuur, recreatie en agrarisch gebied met behoud van historisch karakter, heb niet
alleen ik deze investering in de toekomst gedaan, maar als voorbeeld, ook de naast mij gelegen

camping het skonste plekske!

En dan zou dit gebied nu in een sneltreinvaart moeten veranderen in een energiepark.

Ook lees ik het een en ander over een verklaring van geen bedenking, ook hierover zouden wij graag
wat meer tekst en uitleg hebben;

Wat houd dit precies in, en wat is hiervan de achterliggende gedachten, en doelstelling?

3. Gezondheid

Naast alle cultuurhistorische argumenten zou ik toch ook even stil willen staan bij de
gezondheidseffecten voor mens en dier die in de huidige energie en CO2 paniek vaak maar even naar
de achtergrond geschoven lijken te worden.

Gezond heidsschade door
Laagfrequent geluid

Maakt Laagfrequent geluid van windturbines
ziek?

Macht der Infraschall von Windkraftanlagen krank?

Uit angst voor gezondheidsschade door laagfrequent geluid worden
in Denemarken nauwelijks windenergie-installaties gebouwd. Er
loopt een overheidsonderzoek. Duitse autoriteiten (maar ook de
nederlandse) bagatelliseren het probleem."Een groot deel van de
Deense gemeenten heeft de plannen voor nieuwe windparken
stilgelegd totdat het staatsonderzoek naar de
gezondheídsproblemen door laagfrequent geluid is voltooíd."

https ://www.stichtingwindtu rbinemesaschadecla im. nllonderzoek/ (bron)
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ln landen waar men al langer met windturbines werkt, wordt men nu terughoudend en realiseren
ze, dat de bagatelliserende instelling met betrekking tot gezondheidsklachten een gevaar voor de

volksgezondheid is gebleken. Dit is gebaseerd niet enkel op het geluid in DB dat de molens
produceren maar ook de frequentie van het geluid.

4. Stukje historie

Ons standpunt met betrekking tot windmolens is dat deze nergens in Meierijstad moeten worden
geplaats waar omwonenden er last van hebben, zeker omdat alle gezondheidsrisico's niet bekend
zijn.

Wel een opmerking die we niet willen laten liggen, is onderstaand tabelletle;

Het beste kindie van de klas belast dreigt te gaan worden belast met het grootste windpark in
Meierijstadl

https://www.hart.ms/sites/hartvoorschiindel.nl/files/downloads/201712lMeieriistad%20Energieneu

traal.pdf (bron)

6



5. Ter afsluiting

Wij begrijpen dat er met betrekking tot het milieu er over de hele wereld stappen zullen moet
worden genomen om de aarden te redden. Daarentegen vinden wij het geen gedegen oplossing te
proberen per gemeente CO2 neutraalte worden door eigen energie opwekking. Er zijn eenvoudig
weg te veel benadeelden in een dichtbevolkt gebied als Nederland.

Wij zijn van mening dat men de natuur die we hebben tot het maximale moeten beschermen,
bomen nemen CO2 op. Het Co2 probleem is een macro probleem wat men niet moet proberen het
hoofd te bieden met micro oplossingen maar met een plan op landelijk / Europees niveau. Let wel wij
zijn niet tegen alternatieve vormen van energie opwekking maar pleiten dit te doen op plekken waar
ze leefklimaat voor mens en natuur het minst schaden.

Er is niets mis met groene stroom in te kopen (doe ik zelf al vele jaren, mijn huidige stroom komt
L0O% uit wind en ik heb zelf niet 1 windmolen !) Als men de groene stroom inkoopt en in de
desbetreffende natuurgebieden in plaats van windmolens bomen plaatst, snijdt het mes aan twee
kanten en heeft Meierijstad dubbel rendement met betrekking tot CO2.

Wij hopen dat bovenstaande stof tot nadenken geeft en dat wij nog een kans krijgen om in gesprek
te raken met Meierijstad. Verder hopen wij duidelijk te hebben gemaakt dat er in de blauwe cirkel,
getekend op de kaart ter hoogte van de Rooiseheide mensen wonen, die ook inwoner zijn van
Meierijstad !

Mijn oprechte excuses voor enige taal- en of stijlfouten, en eventuele tekortkomingen. lk Heb op zeer
korte termijn mij in proberen te lezen in betreffende materie. Naast inwoner van Meierijstad ben ik
ook nog ondernemer en moet ik dit er op het laatste moment bij nemen.

Met vriendelijke groeten
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